
Åseda Hembygdsförening styrelsemötesprotokoll fört den 4/11 2015 i Karins stuga, 

Mörtelek.

Närvarande: Brita Johansson, Sven-Ivar Svensson, Tommy Bengtsson, Lisbet 

Bengtsson, Nils-Gunnar Johansson, Krister Pettersson, Berit Gustafsson och Karl-Erik 

Karlsson. Agneta Håkansson.

1. Ordförande Brita Johansson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen lästes igenom och godkändes.

3. Till protokolljusterare för dagens möte valdes Agneta Håkansson.

4. Lisbet läste upp föregående protokoll. Detta godkändes och lades till 

handlingarna.

5. Ekonomisk rapport: Gäller för oktober månad. Ink. 3905:-, utg. 2751:-. Vinst med 

1154:-.

6. På Loppisen vi hade den 24/10 fick vi in 2000:-. Vi sålde våfflor och hade smedjan 

öppen. Detta är något som vi kommer att fortsätta med. Troligen en gång på våren

och en gång på hösten. 

7. Julmarknaden den 5/12. Vi kommer att vara med i Uppvidinge Tidning. Tomtemor 

och Tomtefar kommer att vara på plats. Smedjan och Handelsboden ska vara 

öppna. Belysning upp till Flybostugan. Ej marschaller. Agneta ordnar med 

affischer.

8. Det är Ordförandekonferens den 7/11. Ingen kommer att åka.

Julskyltningen kommer i år att vara i Folkets Park den 29/11. Vi kommer att 

deltaga med ett lotteri. Berit och Brita handlar priser.

9. Vi har fått en fin gåva av Karin och Björn Lindberg. En mycket vacker kaffeservice.

Vi kommer att skicka ett tack till dem.

10.Övriga frågor: Vi ska inhandla kol till Smedjan. Magnus ”Brinken” Karlsson har fem

kubik som han är intresserad av att sälja. Krister och Tommy tar kontakt och hör 

efter hur mycket han vill ha för detta.

Studiecirkeln, endast fyra som deltog vid första träffen. Nästa träff är den 11/11.

11.Nästa möte blir den 2/12 kl 19.00 i Karins stuga i Mörtelek.

12.  Mötet avslutades med härligt ”födelsedagsfika” med bl a hemmagjord ostkaka 

som Agneta bjöd på.



Sekreterare Ordförande Justerare

Lisbet Bengtsson Brita Johansson Agneta Håkansson


